

《泰勒·斯威夫特成2023MTV奖最大赢家，却丢了戒指？》

Taylor Swift was the big winner during Tuesday night 's 2023 VMAs, walking away from the show with a whopping nine new Moon Person statuettes — and without one very valuable ring on her finger.

周二，2023年VMA音乐颁奖典礼上，泰勒·斯威夫特成为了最大赢家，一共获得了9座“月球人”奖杯。然而，在典礼上，她丢了一枚非常贵重的戒指。



One of the evening 's best-dressed celebs, the “ Anti-Hero ” hitmaker walked the red carpet wearing more than \$160,000 worth of bling, including a vintage Van Cleef & Arpels ring from Joseph Saidian & Sons priced at \$12,000.

作为当晚最佳穿着名人之一，“ Anti-Hero ”热门歌手泰勒·斯威夫特佩戴价值超过16万美元的珠宝亮相红毯，其中包括Joseph Saidian&Sons的一枚Van Cleef&Arpels梵克雅宝复古戒指，售价1.2万美元。

As seen in footage from the broadcast, however, it appears the center diamond detail was dislodged at some point during the ceremony while Swift danced and clapped in the crowd.

然而，从电视镜头可以看到，在典礼期间的某个时候，当斯威夫特在人群中跳舞和鼓

掌时，戒指上的主钻似乎脱落了。

In the viral clip, the ever-expressive superstar can be seen grimacing and showing the seemingly damaged ring to a staffer, sparking an all-hands-on-deck search for the sparkling stones.

在这段疯传的视频中可以看到，这位富有表现力的超级巨星做鬼脸，并向一名工作人员展示了这枚看似受损的戒指，全体人员不得不对这颗闪闪发光的宝石进行搜寻。

